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Dorpsraad	Neerijse	

 
 

Verslag	vergadering	11 	maart	2014	
 

 

Agenda:	
De AV van de Dorpsraad Neerijse heeft plaats gevonden op dinsdag 11 maart 2014 om 20.09u in de vroegere 
pastorij te Neerijse. 
 

1/ Bespreking verslag Dorpsraad 17/12/2013 (te bekijken op www.bloggen.be/dorp_neerijse) 
2/ Financieel overzicht 
3/ Statuten 
4/ Neires Kermes 
5/ Kerkeveld  
6/ Varia 

Aanwezig:	
Patrick Platton (voorzitter), Guido Wyseure (verslag), Jean‐Pierre De Groodt, Dirk Aerts, Peter Hellemans, Koen 
Derom, Jurgen Joos, Mark Arnalsteen en Lieva Rosseel. 
Walter Craps, Philippe Vervoort, Herman Deprez, schepenen waarnemers voor de gemeente Huldenberg.  

Verontschuldigd:	
Lut Vanachter, Peter Singulé, William Blomme, Geert Lissens, Carina Vercammer en Bruno Keyngnaert. 

1/	Goedkeuring	verslag	17	december	2013	
 
Het verslag werd goedgekeurd zonder opmerkingen.  

2/	Financieel	overzicht	
De penningmeester geeft een overzicht van de zicht‐ en de spaarrekening. De balans winterwandeling heeft 
een voorlopige positieve balans van 60€. De grotere bus was nodig voor de combinatie van dorpsraad Neerijse 
en KWB Loonbeek‐Neerijse. Het voorschot voor Sam Gooris is ook betaald. 
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3/	Statuten	
Een vraag is of men de feitelijke vereniging al of niet best omzet naar een v.z.w. Aanvullend is ook overleg met 
andere dorpsraden nodig/nuttig daar de huidige statuten identiek zijn voor alle dorpsraden. Een voorstel voor 
eventuele  aanpassing  zal ook  ter  goedkeuring  aan  het  college  van  burgemeester  en  schepenen  voorgelegd 
worden. William heeft zich laten excuseren zodat de discussie over de statuten opnieuw verdaagd wordt naar 
een volgende AV. 

4/	Neires	Kermes	
De datum voor de volgende editie is 10‐11 mei 2014. Er zijn aparte vergaderingen (bvb. 22 januari jl) met eigen 
verslagen. Het krantje met oa artikels over de winterwandeling, de beenhouwerij De Wit  is  in voorbereiding 
door Lut en Peter. De sponsors worden aangezocht. 
 
Volgende werkvergadering over Neires Kermes is  op 21 maart 2014. 

5/	Kerkeveld	
De discussie was geanimeerd en is moeilijk samen te vatten. 
 
Guido Wyseure betreurt dat het buurt‐comité Kerkeveld, de dorpsraad Neerijse, Milieusteunpunt Huldenberg 
vzw en de acties vanuit een politieke partij op een hoopje gegooid worden en dat hierdoor de discussie tussen 
de gemeente en de problematiek rond het Kerkeveld niet ten gronde gevoerd wordt. 
 
Schepen Philippe Vervoort bevestigt het standpunt van het gemeentecollege dat er dient gepraat te worden 
tussen de actievoerders van Neerijse en de firma de Kock (eDK).  
 
Hierop wordt gevraagd wat het resultaat is van eventuele gesprekken met de eDK want dit standpunt dateert 
uit 2010. Bij de dorpsraad  zijn geen  initatieven bekend waarbij de  firma eDk  contact  zou opgenomen en/of 
pogingen  tot  informatie  ondernomen  hebben  naar  actie‐comité  Kerkeveld,  de  dorpsraad  Neerijse  en/of 
Milieusteunpunt Huldenberg vzw toe. De enige infovergadering in samenwerking met de firma eDK is gebeurd 
in augustus 2009 tijdens het openbaar onderzoek maar was georganiseerd door de gemeente en niet door de 
firma zelf. Het innemen van het voorste gedeelte van de Wijngaerd zaal door werknemers van eDK in blauwe T‐
shirt een uur op voorhand kwam toen zeer slecht tot bedreigend over te Neerijse. 
 
Philippe  Vervoort  antwoordt  dat  er  effectief  gesprekken  bezig  zijn  maar  dat  hierover  voorlopig  niet  kan 
gecommuniceerd worden. Het zou gaan in de richting van een veiligheidscharter.  
 
Voorzitter Patrick Platton bevestigt dat de verkeersproblematiek de belangrijkste bezorgdheid  is  te Neerijse. 
Gelukkig zijn er nog geen ongevallen gebeurd maar er wordt regelmatig melding gemaakt van incidenten.  
 
Phillipe Vervoort stelt bovendien dat de gerechtszaken een gesprek verhinderen en dat de 120 personen in de 
lijst  van  verzoekende  partij  tegen  de  stedenbouwkundige  vergunning  niet  representatief  zouden  zijn  voor 
Neerijse. 
 
Guido Wyseure  gaat niet  akkoord met die  stelling. Hij  stelt dat een  rechtszaak op elk moment  kan  gestopt 
worden indien er een goed voorstel zou komen. In de praktijk gebeurt dit zeer veel en wordt in der minne een 
“dading” uitgewerkt, waarbij beide partijen schriftelijk afzien van verdere gerechtelijke stappen. Er is ook niets 
dat bvb. de gemeente verhindert intiatief tot gesprekken te nemen ten einde tussen de partijen op een serene 
wijze discussie te voeren. 
 
Phillipe Vervoort  stelt dat de  infovergaderingen georganiseerd door het buurtcomité, dorpsraad Neerijse en 
Milieusteunpunt niet objectief zouden zijn. Op de  infovergadering van September 2013 was hij zelf aanwezig 
maar heeft echter niets willen opmerken. 
 
Guido Wyseure stelt dat hij in eer en geweten sinds 2008 over correcte informatie probeert  te beschikken, alle 
documenten  vanaf  het  MER  grondig  bestudeerd  heeft  en  het  als  zijn  plicht  ziet  om  informatie  naar  de 
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bevolking te verschaffen. Tot op heden heeft hij geen enkel verzoek tot rechtzetting ontvangen, dit ondanks de 
beschuldiging  door  de  firma  eDK  van  leugens  en  onwaarheden  naar  aanleiding  van  een  studiedag  over 
ontginning.  Een  discussie  ten  gronde  ontbreekt  nog  altijd. Dat  het  actie‐comité  Kerkeveld  en de dorpsraad 
Neerijse  Guido Wyseure  vraagt  toelichting  te  geven  heeft  vooral  te maken met  het  complete  gebrek  aan 
informatie naar de bevolking toe. Men krijgt het gevoel dat er op de boodschapper geschoten wordt juist om 
een discussie ten gronde te vermijden. 
 
Schepen Phillipe Vervoort stelt dat er 34 werknemers van eDK zijn  in groot Huldenberg en dus de belangen 
voor de werkgelegenheid groot zijn.  
 
Guido Wyseure stelt daar tegen dat er nooit duidelijkheid is over het onderscheid tussen diverse firma’s zoals 
de Kock NV grondwerken Overijse, de Kock SA recyclage Waver en de zandgroeve van 120 ha van Hoslet SA uit 
Chaumont‐Gistoux, waarbij de familie de Kock ook in de directie zitten. Op de lijst van het derdenverzet tegen 
het kortgeding stonden 180 werknemers met adres maar zonder vermelding waar ze precies werken.  In die 
lange  lijst van 180 staan slechts een 10‐tal adressen uit groot Huldenberg en slechts 2 uit Neerijse. Maar er 
staan 110 adressen uit Wallonië en Brussel en tot zelfs uit Namen. De vraag is of het zand van Kerkeveld in dat 
grote consortium wel zo belangrijk is als men beweert. 
 
Guido Wyseure stelt dat de opvulling de belangrijkste vorm van hinder  is, terwijl  in het dossier hier weinig of 
niets over gezegd wordt. Om twee redenen is opvulling het grootste probleem. Vooreerst gebeurt de opvulling 
zeer onregelmatig, er zijn periodes met uiterst intensief verkeer. Dit is vooral het geval bij nabije werven zoals 
bvb  te  Gasthuisberg,  Imec,  Celestijnenlaan.  Bij  die  werven  rijden  ook  veel  bijkomende  vrachtwagens  van 
andere firma’s bvb. Godts. Ten tweede wordt er bij opvulling gestort vanop het plateau naar beneden, zodat 
het  lawaai veel verder draagt  in de omgeving. De  indruk van omwonenden  is dat er bij het  lossen overmatig 
met  de  laadkleppen  geslagen  wordt.  Het  opvullen  van  de  oude  groeve  op  de  hoek 
Ganzemanstraat/Loonbeekstraat gebeurt tot vlak naast de tuinen met zeer veel lawaai voor de bewoners. De 
bulldozer produceert  veel  lawaai  en het  lawaai  van  klepperende  laadkleppen  reikt  zeer  ver. Ook  is om die 
redenen  bvb.  het  afwerken  van  de  groeve  Wolfshaegen/Neerijse  goed  hoorbaar  in  de  wijde  omtrek. 
Gedurende  fase  2  zal men werken  in  de  hoek  Langestraat/Loonbeekstraat.  Dan wordt  de  hinder  van  het 
opvullen duidelijk hoorbaar tot in het centrum van Neerijse. 
 
Philippe  Vervoort  betwist  dat  er  overmatig  lawaai  zou  zijn  en  dat  het  verkeer  door  eDK  (en  andere 
vrachtwagens)  overmatig  zou  zijn  op  de  gewestweg. Men  blijft  huizen  bijbouwen  te  Neerijse  ondanks  de 
vermeende hinder door de groeve.  
 
Herman Deprez  stelt  als  ervaringsdeskundige‐buur  van de  vroegere  zandgroeve  en  stort  voor huishoudelijk 
afval  te Wolfshaegen‐Huldenberg dat de situatie vroeger veel erger was en ook  sterk  te maken had met de 
staat  van  de weg.  Toen  stond men met  slechts  een  4‐tal woningen  rond  de  groeve  sterk  geïsoleerd  in  de 
onderhandelingen met  de  firma  en  had men  nauwelijks  een  stem.  Nu  is  het  een  voordeel  dat  dorpsraad 
Neerijse deze problematiek kan aankaarten. 
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6/	Varia	
 
Vraag wordt  gesteld wanneer  er  eventueel  een  zwerfvuilactie  zou doorgaan. Op de  vergadering  vindt men 
hierover niets in de gemeente kalender. [ Ondertussen bevestigd door Walter Craps dat er geen globale actie is 
maar dat individuele groepen zoals bvb. dorpsraden ondersteuning, zoals fluovesten, zakken...,  kunnen krijgen 
van de gemeente bij dergelijke initiatieven] 
 
Er  is  bezorgdheid  over  het  samenvallen  van  de  sporthappening  en  Neires  Kermes.  Normaal  is  de  eerste 
activiteit op zaterdag voor en namiddag en is er geen interactie met onze zaterdag avond activiteit. 
 
Bevestiging van de algemene vergaderingen van de dorpsraad voor 2014: 
 
De huidige vergadering op dinsdag 11/03/2014 in de pastorij /Neerijse om 20h 
 
Verdere AV’s  telkens in Zaal de Wijngaerd om 20h 

 woensdag 12/6/2014 

 dinsdag 9/9/2014 

 dinsdag  16/12/2014 
 
Einde om 21h33 
 
Verslag   Secretaris             Voorzitter 
  Guido Wyseure            Patrick Platton  
 
 
 
Verslag goedgekeurd op de AV van 12 Juni 2014. 


